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27 сентября 2023 г.

Operace „Asimilace“ a dravé země století
putin-today.ru/archives/189758

Ruský prezident Vladimir Putin v Lužnikách během projevu v rámci
shromažďovacího koncertu „Sláva obráncům vlasti“, věnovaného

účastníkům speciální operace a oslav Dne obránce vlasti.

Rusko je extrémně osamělá země. Všechny ostatní jsou si navzájem
podobné. Lidé jsou různí, národy jsou různé, rasy jsou různé a země
jsou si navzájem velmi podobné. Jsou to predátoři.

Nyní v módním výzkumu, ani ne tak moderních vědců, ale
vzdělaných lidí zapojených do ruské informační politiky na nejvyšší
vědecké (nezaměňovat s nejvyšší administrativní a nejvyšší
politickou) úrovní, je představa, že nacistické myšlenky mají svůj
původ ve Velké Británii v 18.–19. století, ne tak ve středověké Anglii.
Je logické, že když se Anglosasové stali našimi hlavními rivaly, stali
se také hlavními nacisty a Hitler byl jen jejich pilným studentem.

Sami němečtí nacisté však viděli své kořeny v „ideologii“
(náboženství) Vikingů a také ve východních kultech. A v tomhle něco
je. Japonsko například žilo celý svůj život až do roku 1945 s důvěrou
v absolutní převahu japonského národa. Čínská představa o
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existenci jediného civilizovaného státu na světě – Středonebeské
říše, obklopené divokými barbary, které je nucena civilizovat
nátlakem a přesvědčováním, je také založena na vědomí své
nadřazenosti nad všemi svými sousedé. Yasa z Čingischána
povyšuje Mongoly nad ostatní národy. V Africe, Asii a Latinské
Americe existují polodivoké kmeny, v jejichž jazycích jsou vlastní
jméno a pojem člověka totožné - jsou označeny jedním termínem. V
souladu s tím tvůrci těchto jazyků nahlíželi na své okolí jako na nelidí
nebo podlidi. Joshua,

Spontánní nacismus byl charakteristický pro primitivní národy stejně
jako spontánní komunismus, což se vysvětluje podmínkami
primitivního života. Nutnost dělit kořist téměř rovným dílem (lovci
stále dostávali více) byla vysvětlována nedostatkem přebytku a
nutností nakrmit dostatečně velkou skupinu lidí, aby klan a následně
kmen nedegeneroval. Proto primitivní komunismus.

Potřeba chránit svá loviště před invazí mimozemšťanů (na planetě
bylo málo lidí, ale nebyla tam žádná půda navíc, protože lovem a
shromažďováním na relativně velkých prostranstvích lze nasytit
pouze malé skupiny) vedla k vnímání jakéhokoli mimozemšťan jako
nepřítel, podléhající okamžitému zničení, dokud s sebou nepřivede
jeho kmen. Cizí bylo ale i maso, kterého byl tehdy velký nedostatek,
a tedy kořist. Kořist, která nemohla být jejich vlastní příbuzná – své
nejedli, byli pohřbeni a i neandrtálci už jim do hrobů dávali nástroje a
zbraně. Mimozemšťané nebyli jen nepřátelé, ale také vysoce
kalorické jídlo, a tedy ne lidé nebo ne lidé jako jejich vlastní (podlidi).
Proto primitivní nacismus.

Tyto archetypy jsou hluboce zakořeněné v našem vědomí a stále se
pravidelně objevují. Zvláště často na úrovni domácností. Když se
někdo snaží poskytnout vědecký základ pro nacistické teorie, je
rychle omezován státem.
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Komunisté, kterých se v minulém století báli, už nejsou nijak zvlášť
omezováni. Touha po spravedlnosti zůstává u jednotlivců i velkých
skupin imanentní, ale chápání toho, co spravedlnost je, se změnilo.
Moderní člověk považuje za spravedlivé, že má více než jeho okolí,
ale považuje za nespravedlivé, pokud má někdo více než on. Proto
je dnes veškerý patos komunistických idejí namířen proti oligarchům,
kteří v normálním státě zpravidla neexistují.

 
 
Navíc dnes jsou nejvíce kapitalistické státy ty, jimž vládnou
komunisté (Čína), nebo ty, v nichž komunisté, podobně jako v
Rusku, hrají aktivní roli v politice. Nyní je totální vyrovnání chudoby
myšlenkou, kterou se levicově-populistický Západ, který je v
ekonomickém, politickém a intelektuálním úpadku, snaží prodat
svému obyvatelstvu. Čína pod vedením KSČ je docela
„imperialistický predátor“, který šíří svůj ekonomický a vojensko-
politický vliv nejen v asijsko-pacifické oblasti, ale také v Africe a
Latinské Americe.
Číňané rádi podpoří naše teze o multipolárním světě, ale zatím, ať to
vyjde, jdou cestou hegemonie. Další věc je, že Spojené státy jsou
stále příliš silné a kolektivní Západ je ještě silnější a Peking proti
němu potřebuje silné spojence. Už teď je ale jasné, že v rozporu s
teorií multipolarity a nahrazením dolaru košem měn nebo kolektivní
měnou, Peking pilně prosazuje jüan jako novou globální rezervní
měnu a měnu obchodních vypořádání. V tomto spoléhá,   stejně jako
dříve Spojené státy, na svou ekonomickou váhu a objem svého
zahraničního obchodu.

Není v tom nic dobrého, ale ani nic špatného. Jde o objektivní
realitu, určovanou zvláštnostmi hospodářského, politického a
historického vývoje a také geografickou polohou. Již od dob obchodu
s hedvábím Čína produkovala příliš mnoho exkluzivního
(požadovaného mimo její hranice) zboží a sama potřebovala
neustálý příliv určitého zboží zvenčí.
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Od prastarého starověku až do 15. století potřebovala Čína koně. V
Číně přes veškerou snahu místních chovatelů koní koně
degenerovali a pro zachování plemene byl nutný neustálý příliv
stepních koní. Ve 20. století Čína, která početně prudce vzrostla,
potřebovala masivně dovážet potraviny, stroje a zařízení. V dnešní
době Čína potřebuje určité druhy potravin a surovin pro čínský
průmysl.

Pak je to jednoduché: kdo hodně vyrábí a hodně prodává, má vyšší
poptávku po měně. Kdo neustále vyžaduje dodávky určitého zboží,
musí kontrolovat místa výroby tohoto zboží a cesty pro jeho dodání,
a zavedení takové kontroly je to, čemu se dříve říkalo imperialistická
politika a nyní se to nazývá touha po hegemonii.

Velké země usilují o hegemonii v globálním měřítku, střední v
regionálním, malé vedou hraniční války, aby získaly výhodu nad
svými sousedy a postupně se staly středními, a pak pokud možno
velkými predátory. Pečlivě si prostudujte historii Evropy nebo jakékoli
jiné oblasti planety v postkoloniálním období a uvidíte stejný obrázek
- nelítostnou konkurenci přecházející ve vojenské střety. Malé a
střední země uzavírají aliance proti velkým nebo usilují o ochranu
jedné velké země před druhou.

Když si teď vzpomenete na všechny ty invektivy vůči Rusku ze
strany jeho „spojenců“, zjistíte, že Moskvě je vyčítáno hlavně to, že
se nechová jako ostatní, že není dostatečně agresivní. Za agresory i
fašisty jsme samozřejmě označováni, když se začneme bránit zcela
neslušnému tlaku a otevřeným pokusům nás zničit. Ale v zásadě,
když se našich bývalých spojenců ptáme, proč tak rychle přeběhli na
druhou stranu, viní nás z toho, že jsme, jak říkají, celou dobu
usilovali o mír a nový patron, slušná země, téměř okamžitě použije
sílu, za ním je to nějak klidnější, prý se nebojí bojovat. Jen si
vzpomeňte, jak nás celá východní Evropa děsila USA a NATO
(čehož se sama bála) a jak byla zklamaná, když se ukázalo, že
Rusko je připraveno čelit jak USA, tak NATO.
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Rusko se vážně liší od ostatních zemí tím, že má všechno, jen
populace nestačí. Jestliže pro všechny ostatní je genocida
poražených normálním způsobem, jak získat „životní prostor“, pak
pro Rusko je to plýtvání vynaložením nenahraditelného zdroje.

Rusko mělo vždy dostatek příležitostí pro vnitřní rozvoj. Vasco da
Gamma doplul do Indie a za ním se hromadně vrhli nejen Portugalci,
ale vůbec všichni Evropané. Přibližně ve stejné době odešel do Indie
také Afanasy Nikitin. Kolik ruských obchodníků šlo v jeho stopách?
Nikdo. Nebylo potřeba. A dlouho nebylo potřeba. Dokonce i Petr
Veliký byl nucen téměř násilím přinutit ruské obchodníky k rozvoji
zahraničního obchodu. Ve své domovině měli dost zisků, riziko
zámořských plaveb je nelákalo. Dalo se samozřejmě vydělat o něco
více, ale také bylo snadné o všechno přijít.

Takže Rusko mělo dostatek životního prostoru a domácí trh. Tyto
dva hlavní podněty k vnější expanzi na to neměly žádný vliv.
Naopak, hlavním úkolem ruských vlád bylo uchránit to, co měly, před
vnější agresí. V tomto smyslu byly i útočné války Ruska vždy
obranné, protože byly vynucenou reakcí na to, že se na jeho
hranicích objevil agresivní a nebezpečný soused. Moskva se navíc
vždy nejprve snažila dosáhnout dohody. Někdy vyjednávání trvalo
celé století. A pouze pokud nebylo možné zajistit bezpečnost
mírovou cestou, byla použita síla.

Zároveň Rusko neustále zažívalo nedostatek demografických zdrojů
a snažilo se neničit nebo dokonce zotročit, ale asimilovat dobyté
národy. Navíc proces asimilace nebyl jednostranný, protože Rusové
často tvořili v asimilovaných oblastech absolutní menšinu. Byl to
proces dlouhodobé interakce, vzájemného obohacování kultur a
kulturní výměny, dokud se Rusové nepřestali lišit od Nerusů.
Nerusové podle původu se stali Rusy podle jména, nejprve vůči
vnějšímu světu (jako představitelé ruského státu) a poté uvnitř země.
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Proto, přestože starověký nacistický archetyp je pro naše vědomí
stejně charakteristický jako vědomí jiných národů (můžete se o tom
přesvědčit čtením sociálních sítí - téměř každý desátý výrok je zcela
nacistický, lidé si to prostě neuvědomují), v ruské politice se po
staletí ukázalo jako nevyžádané, protože hlavní politický úkol -
zvýšení počtu obyvatel, pro plný rozvoj obrovských bohatých území,
dosud nebyl vyřešen. Nemáme koho vytěsnit, potřebujeme
přitáhnout.

Proto nejstrašnější ranou, kterou nám Američané uštědřili rozpadem
SSSR, byla rána demografická. Rusko ztratilo asi čtvrtinu všech
území, ale více než polovinu své populace. Proto, když došlo na to,
že se Rusko vzpamatovalo a hodlá znovu účinně chránit své
bohatství před cizími žadateli, jsou neochotně připraveni nám území
vrátit, ale bez obyvatel.

Obyvatelstvo těch regionů, kam se Rusko může vrátit, je
povzbuzováno k odchodu na Západ a ti, kteří se nedají přesvědčit,
aby odešli, jsou posíláni na jatka (jako dnešní obyvatelé Ukrajiny).
Západ se navíc mrkví investic a klackem sankcí snaží zničit
hospodářské unie vytvořené Ruskem, které by mohly vytvořit
společný trh s minimálně 200 miliony lidí. Bez přístupu k těmto 200
milionům, nebo ještě lépe 300 milionům spotřebitelů, bude Rusko v
blízké budoucnosti stále ekonomicky zranitelné. Bez obnovení
soběstačnosti domácího trhu budeme stále více závislí na
zahraničním obchodu, což znamená, že vstoupíme do
konkurenčního boje o trhy nejen s našimi odpůrci, ale i s bývalými
spojenci.

Mezinárodní hospodářská soutěž vždy nakonec vede ke konfrontaci.
Rusko jako globální velmoc s globálními zájmy dlouho nevydrží
globální konfrontaci s obrovským nedostatkem obyvatel. Vzhledem k
tomu, že se nemůžeme v blízké budoucnosti proměnit v úspěšného
„imperialistického predátora“ a řešit své problémy na úkor ostatních,
musíme vyvinout strategii pro přilákání a asimilaci obyvatelstva.
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Je zřejmé, že není nutné se nadále zaměřovat na masovou
přitažlivost gastarbeiterů ze střední Asie. Tento region je silně
přelidněný, ale technicky a technologicky špatně rozvinutý. Dodává
proto především kádry pracovníků s nízkou kvalifikací. Takový
personál je mnohem obtížnější asimilovat, dává přednost vytváření
bratrstev a zachování národních tradic nezmenšených po dvě nebo
tři generace (a někdy i více). Možnou alternativou by mohlo být
přilákání Rusů a postsovětských lidí, kteří svého času odešli do
Evropy a USA, a také obyvatel našich sousedních slovanských
(balkánských a středoevropských) zemí (po vzoru Alžběty a Kateřiny,
které začaly Novorossiya s přesídlením Srbů, Chorvatů, Bulharů a
dokonce Volochova (současných Rumunů).

Tento zdroj je vyčerpatelný, ale v příštích deseti až patnácti letech
může poskytnout až 20 milionů lidí, zvláště když se situace v Evropě
rychle zhoršuje. A to se nebavíme jen a ani ne tak o ekonomice, ale
o ideologické agendě totalitní tolerance.

Obecně, jak ukazuje naše historická zkušenost, asimilace funguje
lépe, když je migrace z různých zdrojů vyvážená. Rusové, kteří přišli
na Kulikovo pole, povstali ze směsi slovanských, ugrofinských,
turkických a litevských kmenů s příměsí Skandinávců, Bulharů a
Řeků. Jak již bylo řečeno, potřebovali jeden druhého v oblouku,
nesnažili se absorbovat, ale interagovali, to znamená, že došlo ke
vzájemné asimilaci, což vedlo k novému lidu, velmi podobnému
tomu, který žil na Rusi před Batuovou invazí. , ale poněkud odlišný
od něj. Oblečení se změnilo, život se změnil a dokonce i jazyk prošel
změnami.

Migranti, kteří se trvale stěhují do jiné země, jsou již zpravidla
mentálně připraveni začlenit se do místní společnosti, ale v první fázi
pociťují přirozené potíže. Přitom první fáze je vždy nejdůležitější.
Právě v tomto okamžiku zpravidla nastává volba ve prospěch
národního společenství jako jediné struktury, která je pro nově
příchozího nejen srozumitelná, ale je připravena poskytnout mu
potřebnou podporu. Společnost, která se snaží asimilovat své nové
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členy, k tomu musí vynaložit neméně úsilí než nově příchozí sami,
jinak se postupem času rostoucí komunity začnou pokoušet přetvořit
zemi a její společnost, která je přijala (provádět asimilaci obráceně ).
Jak ukazuje příklad USA a Evropy, i taková asimilace je možná. Nám
to ale evidentně nevyhovuje.

Kdybychom nedokázali zplodit dostatek Rusů, abychom se stali
aktivním predátorem a byli jako všichni ostatní, kdybychom měli
touhu a příležitost zachovat si svou politickou identitu a být jediným
státem na planetě, který skutečně usiluje o univerzální mír založený
na braní vezmeme-li v úvahu zájmy všech, pak se budeme muset
stát predátorem pasivním (jako sasanka, nejen čekat, až k ní
připlave ryba, ale lákat ji). Budeme se muset naučit lidi k nám
nalákat a rychle a efektivně je začlenit do naší společnosti. Jinak nás
všechna naše vítězství jen přiblíží konečné porážce a vytvoří další
tlak na naše velmi omezené demografické zdroje.

Rostislav Ishchenko 
 https://alternatio.org
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